



LEVANTE TRADING

SIMPLE LUXURY

Tel : (+974) 4039 6501-02 | Fax: (+974) 4039 6504

Bldg no. 163, Unit no. 3, Zone: 43, Street 340 Salwa Road
P.O. Box : 130, Doha - Qatar

✉ info@levanteglobal.com

🌐 www.levanteglobal.com

Exclusive Distributor Of **Roca** Sanitary Wares & Tiles In Qatar

Levante Is The Exclusive Distributor Of Roca Sanitary Wares And Tiles In Qatar

ليفانتي للتجارة والمقاولات هي الموزع
الحصري في قطر لشركة روكا المتخصصة في
تصنيع المواد الصحية والبلاط

01



أحواض
Wash Basins

02



أحواض استحمام
Bathtubs

03



السبا و متعلقاته
Spas

04



أثاث الحمامات
Furniture

05



خلاطات
Faucets

06



اكسسوارات الحمام
Accessories

07



قواعد الاستحمام
Shower Trays

08



كابينات الاستحمام
Shower Screens

09



المرايا و الإضاءة
Mirrors and
Lighting

10



المراحيض الذكية
Smart Toilets

11



أنظمة التثبيت
Installation Systems

12



بلاط سيراميك للاستعمال
الداخلي و الخارجي
Ceramic tiles for
indoor and outdoor use

13



أحواض و خلاطات المطابخ
Kitchen sinks and
Mixers



SIMPLE LUXURY



**OUR SHOWROOM
AMBIENCE**





ABOUT LEVANTE

LEVANTE is an exclusive distributor of ROCA sanitary wares & tiles in Qatar

ROCA is a Spanish producer of sanitary products & tiles. It is one of the leading brands in Spain with presence in more than 135 countries.

“ROCA provide everything required to equip bathroom”

ROCA TILE

LEVANTE in partnership with ROCA has a wide range of exclusive Wall & Floor Tiles in different colors and mixes. The mixes are available ready, or can be customized as per client's request. We have collections of artistic ROCA TILES inspired by nature, applicable in bathrooms, living rooms, hotel lobbies, spa areas, swimming pools and so many other places.

ARMANI/ ROCA

The ARMANI/ROCA exclusive Baia & Island collection transform the bathroom into an almost sacred place, where all five senses will be stimulated in a pleasurable way now available in Qatar at LEVANTE GLOBAL.





عن ليفانتي

ليفانتي للتجارة والمقاولات هي الموزع الحصري في قطر لشركة روكا الإسبانية الرائدة في مجال تصنيع المواد الصحية والبلاط. تأسست روكا عام 1917 و تعد اليوم أكبر شركة مصنعة للأدوات الصحية في العالم مع 83 مصنعاً مملوكةً بالكامل وشبكة توزيع تغطي أكثر من 170 دولة حول العالم

"توفر روكا لعميلها كل ما يحتاجه لتأثيث حمامه"

بلاط روكا

تصنع روكا أرقى أنواع البورسلين و السيراميك عالي الجودة ونحن الموزع الحصري هنا في قطر، تقدم روكا جميع حلول البلاط بدءاً من البلاط المخصص للأرضيات و الجدران وانتهاءً ببلاط الأرضيات شديد المقاومة المخصص للاستعمال الخارجي، كما تتوفر أنواع لتستعمل في ردهات الفنادق و المسابح و الأندية الرياضية

يتوفر البلاط بألوان وأنواع مختلفة تضم الرخام والخشب والحجر وغيرها

أرمانى روكا

شركتنا هي الوكيل الحصري في قطر لتصاميم أرمانى روكا، و هي تصاميم فاخرة ومتناغمة من عمل المصمم الإيطالي المعروف جورجيو أرمانى، تتميز بألوانها الجذابة وتنفرد بتصاميمها العصرية المميزة

ROCA IS...

A GLOBAL BUSINESS 100 YEARS OF HISTORY TO BECOME A REFERENCE COMPANY WORLDWIDE



Roca began its activity as a company that made cast iron radiators for domestic heating at its factory in Gavà, near Barcelona. After these first radiators, the firm expanded its portfolio with the production of boilers. In 1929, Roca entered the bathroom space by starting the production of baths.

Always attentive to the changes in society related to water culture, the main natural resource Roca works with, the company assumed in 1936 the challenge of producing vitreous china bathroom appliances. After that, in 1954 Roca started the production of brassware.

In the 90s the Group developed a first step of international expansion, mainly based on setting up commercial branches and signing agreements with local leading brands. Besides Portugal and France, Roca's presence started to spread over the United Kingdom, Germany, Italy, Russia, Morocco, Argentina, Brazil and China.

The turning point of the internationalisation process took place in 1999, with the acquisition of the Swiss Keramik Holding Laufen, fourth global manufacturer in those days. The acquisition of Laufen allowed the Group to strengthen its position in strategic markets where the brand had less presence, such as Eastern Europe, Brazil and the USA.

In 2005 Roca announces an ambitious strategic plan focused on bathroom spaces, achieving the world leadership of the sector in 2006.

Today, Roca is a global brand with presence in more than 170 markets, supplied by its 78 production plants and over 22.000 employees worldwide.

روكا شركة عالمية رائدة بأكثر من 100 عام من الخبرة و التميز

روكا بدأت نشاطها بصناعة مشعات الحديد الزهر المستعملة في التدفئة المنزلية بمصنعها بغافا بالقرب من برشلونة، بعد ذلك بفترة وجيزة وسعت الشركة نشاطها وبدأت بصناعات غلايات الماء الكبيرة، ثم في عام 1929 بدأت روكا في اكتساح مجال المواد الصحية

دائما ما كانت روكا مهتمة بأي تغيير في المجتمع متعلق بالمياه التي تعتبر المورد الطبيعي الرئيسي الذي تعمل معه روكا، وقد بدأت الشركة في عام 1936 التحدي المتمثل في إنتاج المواد الصحية الزجاجية على الطراز الخزفي، ثم في عام 1954 بدأت روكا في تصنيع النحاسيات

في التسعينات بدأت الشركة خطواتها الأولى للاتجاه نحو العالمية بافتتاح أفرع خدمية وتوقيع اتفاقيات مع شركات محلية رائدة، بجانب البرتغال وفرنسا بدأت روكا في التوسع في المملكة المتحدة وألمانيا وإيطاليا وروسيا والمغرب والأرجنتين والبرازيل والصين

حدثت نقطة التحول للعالمية في مسيرة روكا عام 1999 عبر استحواذها على شركة المواد الصحية السويسرية القابضة لوفان رابع أكبر مصنع للمواد الصحية في العالم في ذلك الوقت، الاستحواذ على هذه الشركة خلق لروكا سوقا جديدة في الدول التي لم تظهر بها سابقا والولايات المتحدة

عام 2005 أطلقت روكا خطتها الواعدة في أن تصبح رقم واحد عالميا في عالم تجهيز الحمامات بحلول عام 2006، اليوم تعتبر روكا علامة تجارية عالمية متواجدة في أكثر من 170 دولة بأكثر من 78 خط إنتاج و أكثر من 22 ألف موظف حول العالم



Roca
كل ما يحتاجه حمامك
ROCA BATHROOM SOLUTIONS





التطور التكنولوجي والابتكار هما العاملان الرئيسيان لكل جديد من روكا في عالم تصميم الأحواض وأثاث الحمامات ما يمتعها بمساحات تخزين كبيرة

Technology and innovation is a key factor of the new creation by Roca in basin & bathroom furniture design, which results in greater storage capacity.



أحواض وأثاث الحمامات
Basin & Furniture



روكا مستمرة على الدوام في تطوير خلاطاتها لتحسين أدائها دون تجاهل تصميمها بشكل أنيق يضفي فخامة الى المكان وذلك بفضل النظام العالمي

Roca faucets continue evolving to improve their performance without disregarding design and with the least impact on the bathroom, thanks to the universal system RocaBox.



خلاطات لأغراض مختلفة
Faucets for Basin
& Shower



أحواض المطابخ Kitchen Sink

تصنع أحواض المطبخ من مادة Quarzex® مما يجعل سطحها مقاوما للمؤثرات الخارجية ودرجات حرارة التي قد تصل إلى 180 درجة مئوية، بالإضافة لذلك تجعلها مضادة للبكتيريا وصحية وسهلة التنظيف.

Quarzex® offers a mineral surface with an outstanding resistance to impacts and to temperatures of up to 180°, in addition to being antibacterial, very hygienic and easy to clean.



أحواض الاستحمام Shower & Bath Solutions

قاوم الإجهاد وحفز الدورة الدموية مع هذه المقصورة الحصرية للتدليك المائي ذات التصميم المتطور والأبعاد المثالية لتحويل مساحة الاستحمام الخاصة بك إلى منتج مصغر، تجمع كل قطعة من هذه المجموعة بين الأناقة والانسجام كما يمكنها التكيف بسهولة مع أي مساحة في الحمام

Fight stress and stimulate cardiovascular circulation with this exclusive hydro-massage cabin of sophisticated design and ideal dimensions to transform your bathroom into a space of health and well-being.

It adapts easily to any concent of bathroom space. This collection combines elegance and harmony in one single piece imbued with serenity.



المراحيض الذكية و البيديه Smart Toilets / WC & Bidets

تمتلك روكا مجموعة من المراحيض المختلفة بتصميمات مبتكرة على الطرازين القديم و الحديث لتصبح مرحاضاً قديماً أو حديثاً والذي سيختتم تماماً تجديد حمامك

مراحيض روكا سهلة التنظيف وذات تعقيم عالي، هي ليست مجرد مراحيض عادية مع بيديه كما هو معروف إنها تجربة متعددة المزايا تجمع بين النظافة والراحة وجدت مكانها في العديد من المنازل وهي موجودة لتبقى

Find more Roca toilets that provide a touch of color or innovate with different designs to become the vintage or modern WC which will perfectly round off the renovation of your bathroom.

Easy to use and hygienic, Roca's shower toilet is much more than just a WC with a water jet or a WC with a bidet, as it is commonly known. It is a pleasant and transformative experience of cleanliness and comfort which has found its place in many homes and is here to stay.



تقدم روكا مجموعة متكاملة من اكسسوارات الحمام مثل
علاقة المناشف وحاملة الصابون والأرفف المختلفة
بالطرازين القديم و الحديث

A complete accessories that builds up
character. Choose towel rails, soap dishes
and shelves for modern or vintage bath-
rooms.



اكسسوارات الحمام والمرآيا والإضاءة

Accessories, Mirrors &
Lighting



السا ومتعلقاته SPA'S & Accessories

أصبح الآن الاستمتاع بخدمات المنتجعات الصحية في المنزل في متناول يدك بغض النظر عن مساحة المنزلك جميع اكسسوارات ومتعلقات السا متوفرة أيضا حيث يمكنك اختيار ما يناسبك منها

Stop imagining and make it come true: enjoying a spa at home is now within your reach, regardless of the home you have. A complete accessories that builds up character. Choose towel rails, soap dishes and shelves for modern or vintage bathrooms.



بدءا من لوحات التشغيل إلى أنظمة التثبيت للمراحيض والبيديه والأحواض توفر روكا هذا وأكثر مع المحافظة على الجمع بين الكفاءة والتكنولوجيا لتقديم الأداء الأفضل

From Operating Plates to Systems: Toilet, Urinals, Bidets or Basins, parts and accessories ROCA combine efficiency and technology to deliver the best performance.



أنظمة التثبيت
Installation
systems

Roca | Tile

بلاط روكا - حوائط وأرضيات

ROCA TILE (WALLS & FLOORS)

تعد روكا رائدة عالميا في مجال صناعة البلاط وتصديره، تصنع روكا أرقى أنواع البورسلين والسيراميك عالي الجودة ونحن الموزع الحصري هنا في قطر، تقدم روكا جميع حلول البلاط بدءا من البلاط المخصص للأرضيات والجدران وانتهاء ببلاط الأرضيات شديد المقاومة المخصص للاستعمال الخارجي، كما تتوفر أنواع لتستعمل في ردهات الفنادق والمساح والأندية الرياضية، إضافة لذلك يتوفر بلاط روكا بألوان متنوعة

Roca Tile is a worldwide leader in manufacturing, distributing and marketing of high-quality ceramic and porcelain tile and Levante is the exclusive distributor of the ROCA Brand in Qatar. The company's product range offers solutions for multiple uses, from versatile wall tile to highly resistant indoor and outdoor floor tiles, including single colors, marble, wood, concrete, fabric, decorative tiles and a wide array of complementary pieces.



سواء كنت بحاجة لبلاط الأرضيات او بلاط الجدران أو كليهما
نوفر خيارات متعددة من الألوان بدءا من الألوان الفاتحة الى
الغامق بحسب ما يناسب شخصيتك وديكور منزلك

Floor tiles, wall tiles or both? Choose from
light or sober colors and let your home
reveal its personality.



ألوان متعددة
Colors



نوفر سيراميك يماثل الرخام من حيث الملمس والتأثير
الجمالي مع كونه بتصميمات أرقى وخواص أفضل

A fully, excellence and perfect ceramic
adaptation of marble having the same
texture, the same aesthetic effect, with a
higher design and functionality.



رخامي
Marble



يعتبر البورسلين بطابع اسمنتي مع لمسة هندسية
انطلاقة جديدة في عالم البورسلين تتعدى المظهر
الصناعي المعتاد

Worn cement and a touch of geometry
are the keys of a new range that goes
beyond a simple industrial inspiration.



اسمنتي
Concrete



البورسلين بمظهر خشبي يشبه الباركي متوفر بدرجات
وأنماط مختلفة

Floor tiles, wall tiles or both? Choose from
light or sober colors and let your home
reveal its personality.



خشبي
Wood



حجري
Stone

أرصفة روكا الجديدة بسمك 20 مم تتميز بالأداء العالي والخواص المميزة والشكل الجمالي المشابه للطبيعة متميزة بذلك عن باقي الأرضيات، الميزات الاستثنائية لهذا المنتج الحجري تجعل قوة تحمله عالية ويمكن الاستخدام كرصيف مثبت في المناطق الخارجية وفي مناطق النقل المزدحمة

The new Roca 20mm hickened pavements surpass the high performance, functionality and aesthetics of natural materials used in flooring. The extraordinary features of this stoneware challenge stone in the use as a pavement installed in exteriors and in high transit areas.

ARMANI / Roca

أرمانى روكا

ARMANI ROCA COLLECTIONS

تصميم الحمامات من أرمانى روكا هو مثال للبساطة الأنيقة والتناغم وكلاهما يمثل جوهر أسلوب جورجيو أرمانى الغني عن التعريف، توفر أرمانى روكا تصميم داخلي متكامل يحول الحمام إلى مساحة مخصصة لإمتاع الحواس.

The Armani/Roca bathroom concept is the expression of elegant simplicity and total harmony, both quintessential of Giorgio Armani's unmistakable style, captured in the bathroom space. An integral interior design concept which transforms the bathroom into a space dedicated to the pleasure of the senses.



ISLAND

The first collection that integrates practicality and pleasure in a very natural and fluid way. The collection includes wall and floor coatings, bathroom fittings, accessories and everything that the bathroom space needs.

All of this has been conceived while maintaining the inimitable style and philosophy that Giorgio Armani applies to home decor design.

المجموعة الأولى التي تتميز بكونها عملية وفاخرة في نفس الوقت بطريقة طبيعية و سلسلة، تتضمن المجموعة بلاط الأرضيات والجدران بالإضافة إلى المواد الصحية و اكسسوارات الحمام وكل ما يمكن أن يحتاجه الحمام. كل هذا تم توفيره مع الحفاظ على الأسلوب الفريد والفلسفة التي يطبقها جورجيو أرماني في تصميم ديكورات المنازل



BAIA

With this collection Giorgio Armani once again shows his commitment to promoting comfort and well being, expressing his vision of the bathroom environment through a combination of elements that allow maximum flexibility and adaptability..

The aesthetic intentionally references the past but the retro styling is brought up to date by being interpreted in a modern manner and the incorporation of avant-garde technology.

مع هذه المجموعة يتفنن جورجيو أرمانى مرة أخرى بتعزيز الراحة والرفاهية ، كما يعبر عن رؤيته الخاصة في تصميم الحمام من خلال الجمع بين العناصر التي تسمح بحد أقصى من المرونة والقدرة على التكيف ..الفخامة في هذا التصميم ذات طابع كلاسيكي تم تحديثه من خلال تفسيره بطريقة حديثة مع دمج آخر ما توصلت إليه التكنولوجيا



Levante Kitchens

Levante Kitchens is an international company that specialized in providing state of the art kitchen designs along with high-end appliances. Our products are made exclusively in Germany using their finest materials.

Kitchens are provided in varies colors and different designs with keeping the luxury, durability and Diversity as a priority.

مطابخ ليفانتي هي شركة عالمية متخصصة في تصميم المطابخ المبتكرة إضافة إلى ملحقاتها المميزة عالية الجودة، جميع المنتجات تصنع حصريا في ألمانيا باستخدام أجود الخامات. تتوفر مطابخ ليفانتي بألوان وتصميمات مختلفة تجمع بين المتانة والفخامة والتنوع



A KITCHEN
FROM GERMANY



Tel : (+974) 4039 6501-02 | Fax: (+974) 4039 6504

Bldg no. 163, Unit no. 3, Zone: 43, Street 340 Salwa Road
P.O. Box : 130, Doha - Qatar

